
Pol leta plodnega dela
Prvo polovico letošnjega leta je Občinska konferenca

ZRVS Ljubljana Center zaključila dokaj plodno, saj so bili
člani ZRVS aktivni na vseh področjih, pa naj si bo to na
vojaškem kot tudi na družbenopolitičnem področju. Razen
stalnih nalog, kijih rešujemo nepretrgoma, so pred našimi
člani tudi naloge, ki jih zastavlja družbenopolitična skup-
nost kot celota, posebej še na področju krepitve našega
obrambnega sistema.

V januarju letos smo se udeležili tradicionalnega pohoda na
Dražgoše, zasedali pa sta tudi kadrovska in strokovna komi-
sija, ki sta reševali tekoče naloge. Aktivnost se je v naslednjih
mesecih nadaljevala, saj je bilo potrebno pregledati aktivnost
za leto 1982 in sestaviti poročilo za bližajočo se redno letno
programsko konferenco, ki je bila marca letos.

Strokovna komisija je izdelala taktične naloge, ki so sestavni
del vsakoletnega preizkusa znanja našega članstva. Te naloge
so dobili na dom vsi naši člani, ki se udeležujejo tega načina
izobraževanja. Zaradi lažjega reševanja nalog smo za naše RVS
organizirali šest seminarjev po krajevnih skupnostih, katerih
se je udeležilo približno 60 odstotkov rezervnih starešin. Tema
seminarjev je bila »Diverzantsko delovanje na začasno zasede-
nem ozemlju«. Seminarji so bili aprila letos. Naslednji mesec
pa smo s pripadniki V.P. 1737 iz vojašnice Boris Kidrič organi-
zirali tehnični zbor. Udeleža je bila za tedanje pogoje zelo
velika, saj je presegala 66 odstotkov.

Seveda pa so bili v tem času, do konca šolskega leta, posebno
aktivni tudi vsi rezervni starešine, ki so sodelovali pri izvajanju
programa obrambnih krožkov po qsnovnih in srednjih šolah.
Ves ta čas strokovne aktivnosti je bila zelo delavna tudi ka-
drovska komisija, saj je imela štiri seje, na katerih so razen
tekočih kadrovskih zadev obravnavali tudi dvajset predlogov
za odlikovanja in predloge za napredovanja RVS naše občin-
ske konference. Za višji čin je bilo predlaganih 190 rezervnih
starešin. Obenem so bile tudi seje predsedstva naše organiza-
cije, kjer smo razen pregleda dosedanje aktivnosti obravnavali
tudi izvedbo programa v drugi polovici letošnjega leta.


